
Sammanträdesprotokoll Blad 1 (40) 

Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18 

Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Eventsalen, Koordinaten 18.00 - 20.23 
Ajournering: 18.15 - 18:18. 19:20 -19.25. 

Beslutande Mårthen Backman (M) Göran Bernhardsson (KD) 
Haifaa Alkhaldi (M) Joakim Öhman (C) 
Britta Bergström (S) Tapio Helminen (M) 
Dag Bergentoft (M) Malin Björgum (S) 
Bror Sterner (S) Nikola Jovic (SD) 
Katarina Berg (M) Daniel Lundgren (V) 
Linus Fogel (S) Cathrine Tholander (M) 
Dagmara Mandrela (SD) Sebastian Avander (S) 
Patrik Renfors (V) Tomas Stenbäck (M) 
Ing-Marie Wahlström (S) Nina Wikström-Tiala (S) 
Eva Lantz (M) Klas Lundbergh (L) 
Tommy Karlsson (S) Ulla Hulkko (SD) 
Gun Holmsten (SD) Rune Tschemernjack (S) 
Robert Söderström (V) Mariela Perez (V) 
Anders Berglund (M)
Annsofie Karlsson (M)
Inge Ståhlgren (S)

Ej tjänstgörande Bengt Björkhage (M) 
ersättare och 
övriga 

Petra Olander (M) Jan-Eric Eriksson (SD) 
deltagare Anna-Maija Alajoki (M) Fredrik Derefeldt (V) 

Erika Bälldal (M) Victoria Flores Sanchez (V)
Matti Koponen (M) Niclas Lindgren (KD)  § 136 -149 
Håkan Carlsson (S) Elias Almqvist (KD)  § 136 -149 
Fia Nygren (S) Tommy Linder (L) 
Jonas Widegren (S) Bo Höglander (C) 
Katarina Backberg (S) Karin Paulsson (L) 

Underskrifter Sekreterare …………………………………………… 
Sejla Hrustanovic Paragrafer 130 - 149 

Ordförande …………………………………………… 
Mårthen Backman 

Justerande 
………………………………………… 

............................................................      
Ing-Marie Wahlström 

Katarina Berg 
BEVIS 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2023-10-18  
Datum för 
anslagsuppsättande 2023-10-26 Datum för  

anslagsnedtagande 2023-11-16 
Förvaringsplats för 
protokollet Kommunstyrelseförvaltningen 

Underskrift ………………………………………… 
Sejla Hrustanovic 



Blad 2 

Oxelösund 
  Sammanträdesprotokoll 

Kommunfullmäktige    2023-10-18 

Kf §130    Val av justeringsledamöter  

Kf §131    Allmänhetens frågestund  

Kf §132     Information och föredragningar 2023  

Kf §133    Information från kommunstyrelsens ordförande 

Kf §134     Delgivningar kommunfullmäktige 2023  

Kf §135     Valärenden och avsägelser kommunens nämnder och styrelser 2023 - 2026 

Kf §136     Delårsrapport 2023 

Kf §137     Sammanträdesdagar 2024 

Kf §138    Avräkning barn- och elevpeng 2023 

Kf §139     Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader 

Kf §140  Handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 

Kf §141      Motion avseende namnskyltar  

Kf §142      Motion om utökad daglig verksamhet, starta en inventariebank  

Kf §143    Motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation 

Kf §144      Motion Oxelösunds kommuns kulturskola ska bli avgiftsfri 

Kf §145    Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS 2023 

Kf §146      Detaljplan för del av Oxelö 8:20, Vallsundsvägen (Cirkusplatsen)  

Kf §147    Svar på interpellation till ordförande i Miljö- och Samhällsbyggnadsnämnden 

Kf §148      Frågor till kommunfullmäktige 2023 

Kf §149      Interpellation till ordförande i Vård- och omsorgsnämnden 



Sammanträdesprotokoll Blad 2 (40) 

Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §130 Dnr KS.2023.16 

Val av justeringsledamöter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Katarina Berg (M) och Ing-Marie Wahlström (S) utses till att justera dagens 
protokoll. Den 26 oktober 2023 klockan 09.45 i kommunhusets foajé äger justering 
av protokollet rum. 

Dagens sammanträde 

Förslag 

Dag Bergentoft (M) nominerar Katarina Berg (M) 

Linus Fogel (S) nominerar Ing-Marie Wahlström (S) 

Beslutsgång 

Ordförande frågar fullmäktige om att godkänna Katarina Berg (M) och Ing-Marie 
Wahlström (S) som justerare och finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

______ 



Sammanträdesprotokoll Blad 3 (40) 

Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §131 Dnr KS.2023.17 

Allmänhetens frågestund 

Dagens sammanträde 

Ingen fråga har inkommit till allmänhetens frågestund till kommunfullmäktige den 18 
oktober 2023. 

______ 



Sammanträdesprotokoll Blad 4 (40) 

Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §132 Dnr KS.2023.1 

Information och föredragningar 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen godkänns. 

Dagens sammanträde 

Sammanträdet ajourneras klockan 18.00 - 18.03. 

Ordförande läser en skriftlig information angående lägesbilden med 
webbsändningen med systemet Digidozer. 

Ordförande informerar ledamöterna om miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens 
enkät avseende översiktsplanen som skickats ut till ledamöterna och behöver 
besvaras.  

______ 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §133        Dnr KS.2023.18               
 
 
Information från kommunstyrelsens ordförande  
 
Informationen godkänns.  
 
 
Dagens sammanträde 
 
Kommunstyrelsen ordförande Dag Bergentoft (M) informerar om:  
 
 
 
• Tillförordnad kommunchef Henny Larssons första sammanträde i 

kommunfullmäktige. 
• Den 6 oktober 2023 inträdde fas 2 av byggnationen av Peterslundskolan i 

Oxelösund kommun. Den väntas vara klart vid årsskiftet 2024/2025. 
• Spadtag för Nya förskolan den 16 oktober 2023 av förvaltningschef Eva 

Svensson och ordförande i utbildningsnämnden Eva Lantz (M).  
• Oxelösunds kommun på plats 69 i Svenskt Näringslivs ranking av lokalt 

företagsklimat.   
• Beslut av mark- och miljödomstolen avseende kraftledningsdragning.  
• Oxelö Energi står inför en ny ellag efter ett EU beslut som berör ca 70 

energibolag i Sverige. Förslag kommer våren 2024 enligt Oxelö Energi.  
• Rekrytering av ny kommunchef pågår.  

 
 

______ 
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Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §134 Dnr KS.2023.14 

Delgivningar kommunfullmäktige 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

Inga delgivningar fanns att delge kommunfullmäktige. Ärendet utgår. 

Beslutsgång 
Ärendet öppnas åter klockan 19:42 då inga delgivningar fanns att 

delge kommunfullmäktige. 

Ärendet utgår. 

______ 
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Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §135 Dnr KS.2022.124 

Valärenden och avsägelser kommunens nämnder och styrelse 
2023-2026  

Kommunfullmäktiges beslut 

Vård- och omsorgsnämnden 
Lena Svedlindh (S) entledigas från sitt uppdrag som ersättare i vård- och 

omsorgsnämnden.  

Lisa Fogel (S) väljs till ny ersättare i vård- och omsorgsnämnden. 

Kultur- och fritidsnämnden 
Markus Lejonstad (C) entledigas från sitt uppdrag som ersättare kultur- och 

fritidsnämnden.  

Joakim Öhman (C) väljs till ny ersättare i Kultur och fritidsnämnden. 

Utbildningsnämnden 

Erika Bälldal (M) entledigas från sitt uppdrag som ersättare i utbildningsnämnden.  

Ann-Charlotte Lundström (M) väljs till ny ersättare i utbildningsnämnden.  

Ann-lis Björkman väljs till ny ersättare av vakans plats i utbildningsnämnden. 

Dagens sammanträde  

Ajournering 18:15 - 18:18. 

Förslag 
Nominering till vakant plats i utbildningsnämnden inkommer under 

kommunfullmäktiges sammanträde. 

Patrik Renfors (V) nominerar Ann-lis Björkman till ny ersättare av vakans plats i 
utbildningsnämnden. 

Beslutsgång  

Ann-lis Björkman väljs till ny ersättare i utbildningsnämnden. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
______ 
 
Beslut till: 
Valda och entledigade (för kännedom)  
Kansli (för åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §136        Dnr KS.2023.7               
 
 
Delårsrapport 2023  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Delårsrapporten 2023 godkänns. 
 
 
Sammanfattning 
 
Delårsrapporten är en sammanställning av kommunens verksamhet och ekonomiska 
utveckling och läge. I delårsrapporten redovisas kommunens personalförhållanden liksom 
upplysningar om kommunens samlade ekonomi. För kommunens ekonomi och 
måluppfyllelse finns jämförelse med budget och en prognos för utveckling för hela 2023.  
Kommunfullmäktige har antagit sex övergripande kommunmål som konkretiseras genom 
årliga kommunfullmäktigemål. Målen följs upp och redovisas två gånger per år, vid delår 
och årsredovisning.  
 
Det finns 122 mål som relaterar till de sex kommunmålen, varav 24 stycken är 
kommunfullmäktigemål. Detta är 10 fler mål än 2022 (112 stycken). Kommunfullmäktige har 
minskat sina mål med 6 stycken och nämnderna har ökat sina mål med 16 stycken jämfört 
med föregående år. Till skillnad från tidigare år finns det idag en mycket starkare koppling 
och följsamhet mellan Kommunfullmäktige- och nämndmål i den "Röda tråden" vilket har 
underlättats genom införande av Stratsys för verksamhetsplanering och uppföljning. 
 
Totalt sett bedöms 92% av alla Kommunfullmäktigemål uppnås i slutet av året vilket är ett 
högre värde än vid delår 2022 (52 %). Alla kommunmål har en högre eller lika hög 
måluppfyllelseprognos jämfört med föregående år. Samtliga kommunmål förutom "Mod och 
framtidstro" (God måluppfyllelse) når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 

  
 
Tabell – sammanfattande sammanställning av Kommunfullmäktigemål 2023 (värde 2022) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Det sammanslagna värdet för alla kommunfullmäktigemål når nivån "Mycket god 
måluppfyllelse" vilket är en förbättring jämfört med 2022 (god måluppfyllelse). 
  

 
Diagram - Sammanslagna värden för alla Kommunfullmäktigemål. 

 
Totalt sett bedöms 89% av alla 122 målen (KF- och nämndmål) att uppnås i slutet av året 
vilket är ett högre värde än vid delår 2022 (72,5 %). Högst prognostiserad andel uppfyllda 
mål har kommunmål "Attraktiv bostadsort". Lägst måluppfyllelseprognos har Hållbar 
utveckling. Alla kommunmål har en högre måluppfyllelseprognos än föregående år. 
Samtliga når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 
Den genomsnittliga prognosen för nämndmål som uppfylls i slutet av året är 89% som då 
når nivå "Mycket god måluppfyllelse". 
 
God ekonomisk hushållning är ett lagstadgat krav som återfinns i kommunallagen. Det 
bygger på principen att varje generation ska bekosta den kommunala service som 
konsumeras och därigenom lämna över en kommun med ett oförändrat finansiellt 
handlingsutrymme till kommande generationer. 
Begreppet god ekonomisk hushållning har två perspektiv, det finansiella perspektivet och 
verksamhetsperspektivet. Prognosen är att de tre finansiella mått nås (100%) vid årsskiftet. 
Totalt sett bedöms 89 % av alla mål (KF- och nämndmål) att uppnås i slutet av året. Den 
sammanvägda bedömningen och prognosen när vi tar hänsyn till både det finansiella- och 
verksamhetsperspektivet är att vi uppnår "Grön Nivå" för God ekonomisk hushållning. Detta 
innebär att Oxelösunds kommun kommer att uppnå nivån "Mycket god ekonomisk 
hushållning" i slutet av året.  
 
Kommunen uppvisar ett resultat i delårsrapporten på 26,1 mkr (2022; 49,6 mkr). Prognosen 
för kommunens bokslut är 21,0 mkr (2022; 25,4 mkr).  
Verksamhetsnämndernas budgetutfall är positivt med 5,8 mkr i delårsrapporten. Prognosen 
för deras verksamhet är fortsatt positiv till årets slut, 3,5 mkr.  
Skatter och statsbidrag prognosticerar för 2023 16,0 mkr i högre intäkt. 
Exploateringsverksamheten prognostiserar en positiv avvikelse på 3,9 mkr. 
Kommunbolagen, Förab, Oxelö Energi och Kustbostäder, redovisar ett resultat på  
17,4 mkr.  
Den ursprungliga investeringsbudgeten omslöt 192,7 mkr. Den 29 mars 2023 har 
kommunfullmäktige beslutat att 110,1 mkr tilläggsbudgeterats som avser pågående projekt 
från föregående år. Det inne-bär totalt 302,9 mkr i investeringsbudget för 2023. 
Investeringar till och med augusti uppgår till 89,7 mkr. Helårsprognosen är 212,0 mkr, en 
budgetavvikelse på 90,9 mkr. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 182 
Tjänsteskrivelse Ks Delårsrapport 2023 
Delarsrapport 2023 till KS 
Revisorernas_bedömning_av_delårsrapport_2023 
Det_sakkunniga_biträdets_yttrande_om_delårsrapport_Oxelösunds_kommun 
Granskning av balanskravet och god ekonomisk hushållning delårsrapport 2023 
 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsrapporten 2023 godkänns. 
 
 
Förslag 
 
 
Katarina Berg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Anders Berglund (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 
Annsofie Karlsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Inge Ståhlgren (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Malin Björgum (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 
Patrik Renfors (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 
Göran Bernhardsson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 
Klas Lundbergh (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma.  
______ 
 
Beslut till: 
Revisorerna (För kännedom) 
Ekonomichef (För kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Kommunstrateg (För kännedom) 
 



 

Sammanträdesprotokoll Blad 13 (40) 
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §137        Dnr KS.2023.185               
 
 
Sammanträdesdagar 2024  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Följande sammanträdesdagar 2024 för kommunfullmäktige fastställs: 
7 februari, 3 april, 15 maj, 12 juni, 11 september, 16 oktober, 6 november och 11 
december. 
 

 
Sammanfattning 
 
Ett förslag till sammanträdesdagar har tagits fram. Förslaget är anpassat till mål- och 
budgetprocessen samt ekonomiska uppföljningar. 

 
 

Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 180 
Tjänsteskrivelse sammanträdesdagar 2024  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsens förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Följande sammanträdesdagar 2024 för kommunfullmäktige fastställs: 
7 februari, 3 april, 15 maj, 12 juni, 11 september, 16 oktober, 6 november och 11 
december. 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma. 
 
______ 
 
Beslut till: 
Ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och kommunstyrelsens 
arbetsutskott (för kännedom) 
Kommunsekreterare (för åtgärd) 
Region Sörmland (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §138        Dnr KS.2023.11               
 
 
Avräkning barn- och elevpeng 2023  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1. Godkänna avräkning för perioden mars-augusti 2023 på 5011 tkr.  
 
2. Godkänna justerad avräkning för perioden januari-februari på 385 tkr.  
 
3. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 5 397 tkr från kommunstyrelsens 
reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen med 2 245 tkr. Resterande 
del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra överskott som 
kompenserar för detta. 
 
 
Sammanfattning 
 
Utbildningsnämnden (UN) har ett resursfördelningssystem med en överenskommen 
Kommunfullmäktige barn- och elevpeng (Kf barn- och elevpeng) för förskola, grundskola, 
fritidshem och gymnasieskola. För perioden mars-augusti är avräkningen framräknad till  
5 011 tkr. Vid avstämningen har det också noterats att den tidigare avräkningen avseende 
januari-februari inte var korrekt och att Utbildningsnämnden ska erhålla ytterligare 385 tkr. 
Vid avräkningen har det varit fler barn än budgeterat barn och elevantal.  
Det gör att utbildningsnämnden kommer att erhålla anslag på 5 397 tkr från 
kommunstyrelsens reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen kvarvarande del 
med 2 245 tkr. Resterande del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra 
överskott som kompenserar för detta. 
Avräkningen visar att det totalt sett är fler barn och elever när verksamhetstalen lästs av, än 
vad som prognostiserats i befolkningsprognosen och som fastställts av Kommunfullmäktige. 
En del åldersgrupper har minskat antal elever medan andra har ökat i antal. Vi ser den 
främsta minskningen av antalet elever inom   förskolan- i åldrarna 4 - 5 år. Ökningen har 
främst skett inom förskolan i åldrarna 1 - 3 år och inom fritids. Detaljerad specifikation ges i 
bifogat beslutsunderlag. Avräknat antal barn- och elever multipliceras med 
Kommunfullmäktiges barn- och elevpeng för olika åldrar.  

 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 188 
UN - §45 - Avräkning barn - och elevpeng 2 
UN Avräkning BEP nr 2 sammanställning 
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

1. Godkänna avräkning för perioden mars-augusti 2023 på 5011 tkr.  
 
2. Godkänna justerad avräkning för perioden januari-februari på 385 tkr.  
 
3. Utbildningsnämnden skall erhålla anslag på 5 397 tkr från kommunstyrelsens 
reserv för oförutsedda utgifter under finansförvaltningen med 2 245 tkr. Resterande 
del på 3 152 tkr finansieras med eget kapital om inte finns andra överskott som 
kompenserar för detta. 
 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
 
Beslut till: 
Controller (För åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §139        Dnr KS.2023.13               
 
 
Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Förändra driftanslagen till nämnderna enligt följande  
 
• Kommunstyrelsen 805tkr  
• Miljö-och samhällsbyggnadsnämnden 50tkr  
• Utbildningsnämnden 1566tkr 

 
Anslagsökningen på 2 421tkr finansieras via anslagna medel hos 
finansförvaltningen. 

 
 
Sammanfattning 

Budgeten för förändring av hyror och kapitalkostnader finns anslagna hos 
finansförvaltningen i Mål och budget 2023. Enligt budgetreglerna ska sedan 
kapitaltjänstkostnader som uppkommer utifrån de investeringar som blivit genomförda och 
eventuella hyresförändringar överföras till respektive nämnds driftbudget. I 
kommunstyrelsens- och utbildningsnämnden ingår hyresförändringar för  
Nyängens förskola och Campus.  
För perioden september till och med december (efter aktivering i samband med 
delårsrapporten) har följande kapitaltjänstkostnader och hyresförändringar kommit till: 

Kommunstyrelsen                                              805 tkr 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden                50 tkr 
Utbildningsnämnden                   1 566 tkr 
 

Anslagsökningen på 2 421 tkr finansieras via anslagna medel hos finansförvaltningen. 
 

Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 183 
Tjänsteskrivelse Ks - Anslag för förändring av hyror och kapitalkostnader sep-dec 2023  
 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Förändra driftanslagen till nämnderna enligt följande  
 
• Kommunstyrelsen 805tkr  
• Miljö-och samhällsbyggnadsnämnden 50tkr  
• Utbildningsnämnden 1566tkr 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Anslagsökningen på 2 421tkr finansieras via anslagna medel hos 
finansförvaltningen. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
CON (För Åtgärd) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §140        Dnr KS.2021.134               
 
 
Handlingsprogram för förebyggande verksamhet och 
räddningstjänst  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Nuvarande handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024 

  
 

Sammanfattning 
 

Kommunen ska enligt lagen om skydd mot olyckor (2003:778) ha ett 
handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst. 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2021 ett handlingsprogram för 
perioden 2022-2023 (KF 2021, § 112). Handlingsprogrammet utarbetades 
av Sörmlandskustens räddningstjänst i enlighet med föreskrifter från 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB). Programmet är 
gemensamt för Oxelösund, Nyköping, Trosa och Gnesta kommuner. 
Handlingsprogrammet ska beskriva det faktiska och förväntade läget i 
kommunen. Det finns inga krav på fastslagen tidsperiod, men när det sker 
betydande förändringar i lokal riskbild och förmåga behöver ett nytt 
handlingsprogram tas fram. 
Sörmlandskustens räddningstjänst bedömer att inga betydande 
förändringar har skett och föreslår att det nuvarande förlängs att gälla till 
och med 2024. En revidering av handlingsprogrammet är planerad att 
genomföras 2024. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att det nuvarande 
Handlingsprogrammet för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024. 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 189 
Tjänsteskrivelse, handlingsprogramm 2023-2024 
Handlingsprogram, Förebyggande och räddningstjänst 2023-2024 
 
Dagens sammanträde 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Nuvarande handlingsprogram för förebyggande verksamhet och räddningstjänst 
förlängs till och med 2024 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Beslutsgång 
 

Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma. 

 
______ 
 
Beslut till: 
Sörmlandskustens räddningstjänst (För Åtgärd)  

       Säkerhetsstrateg (För Kännedom) 
 
 



Sammanträdesprotokoll Blad 20 (40) 

Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2023-10-18  

Utdragsbestyrkande 

Kf §141 Dnr KS.2023.171 

Motion avseende namnskyltar 

Kommunfullmäktiges beslut 

För personal inom kommunens vårdyrken läggs titel till på namnskylt och 
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska 
bäras. 

Sammanfattning 

En motion ställdes till Kommunfullmäktige 2023-06-14, ”Namnskyltar till alla anställda”. 
Att det köps in namnskyltar till alla anställda i Oxelösunds kommun. Att det tydligt framgår 
namn och titel på namnskylten. Att man tittar på hur Region Sörmland har gjort det. 
Kommunstyrelseförvaltningen har utrett frågan och titta på ”Anvisning för namn- och 
yrkesskyltar i Region Sörmland enligt verkställighetsbeslut 17/19, PRD-PV19-0004-12”.  
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att på de namnskyltar som idag används i 
Oxelösunds kommun och bärs av personal inom vårdyrken läggs titel till samt att ge 
Kommunstyrelsen i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska bäras. 

Förslaget är framtaget i samråd med Vård-och omsorgsförvaltningen samt 
kommunens HR-avdelning. 

Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 187 
Tjänsteskrivelse Ks - Motion avseende namnskyltar 
Motion avseende namnskyltar till alla anställda i kommunen 

Dagens sammanträde 

Kommunstyrelsens förslag 

För personal inom kommunensvårdyrken läggs titel till på namnskylt och 
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att förtydliga i rutiner att namnbricka alltid ska 
bäras. 

Förslag 

Malin Björgum (S) yrkar bifall till hela motionen.  

Katarina Berg (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Patrik Renfors (V) yrkar bifall till hela motionen. 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag till beslut mot Malin Björgum (S) och 
Patrik Renfors (V) yrkande om bifall till motion och finner att fullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
 
Reservation 
 
Linus Fogel (S), Britta Bergström (S), Håkan Carlsson (S), Ing-Marie Wahlström 
(S), Tommy Karlsson (S), Inge Ståhlgren (S), Malin Björgum (S), Sebastian 
Avander (S), Katarina Backberg (S) och Nina Wikström-Tiala (S) inkommer med 
följande skriftliga reservation; 
 
 

        "Skriftlig reservation: 
Den 14 juni lämnade jag in en motion angående namnskyltar till alla anställda i Oxelösunds 
kommun. 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att på de namnskyltar som idag används i Oxelösunds 
kommun och bärs av personal inom vårdyrken läggs titel till samt att man ska förtydliga i 
rutinen att namnbricka alltid ska användas. 
Jag är inte säker på att jag riktigt förstår detta svar? 
Personal ute i verksamheten har inga namnskyltar så då blir det svårt att lägga till en titel. 
Och personal inom vårdyrken? Vilka är det? 
Alla andra anställda inom Oxelösunds kommun? Barnskötare, elevassistent med mera? 
Andemeningen med min motion är att alla anställda inom Oxelösunds kommun ska erhålla 
en namnskylt med namn och titel, förslagsvis när man blir anställd. 
Jag har frågat runt bland annat i hemtjänsten, boendestöd, nattpatrull och SÄBO för att få en 
bild över hur det ser ut med namnskyltar och det jag fick till mig var att man får köpa sina 
egna. Jag har även frågat inom barnomsorgen hur det ser ut och där fick man på vissa 
ställen tomma namnskyltar där man fick klistra dit sitt eget namn. 
Sithskort som nämns har viss personal. 
Inom regionen används dessa för att kunna komma in i de olika systemen som rör patienten 
och för att kunna dokumentera. 
Sithskort och namnskylt är två helt olika saker. Att kunna legitimera sig när man kommer till 
kund, brukare eller klient är en sak men att man tydligt kan se att man är anställd i 
Oxelösunds kommun och att man har ett namn och en titel är något annat. 
Jag har själv jobbat många år i Oxelösunds kommun och har varken sithskort eller namnskylt 
annat än de namnskyltar jag har köpt själv. 
Tycker att det är trevligt att det tydlig syns att man jobbar i Oxelösunds kommun, att man har 
ett namn och att man har en titel. 
Min motion handlar alltså inte bara om vårdpersonal utan om alla anställda i Oxelösunds 
kommun. 
Att jag gav som förslag att man kunde titta på hur region Sörmland gör, är för att det är tydligt 
där. Man får vit skylt med namn och arbetsplats. Det finns sedan olika skyltar för olika 
befattningar tex undersköterska=grön, sjuksköterska=blå och läkare=röd. Dessa får man när 
man börjar jobba. 
Med anledning av detta som jag beskriver ovan så yrkar jag: 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Bifall till motionen. 
Samtliga ledamöter för S i kommunfullmäktige plus Vänsterpartiet" 
 
 
Patrik Renfors (V), Robert Söderström (V), Daniel Lundgren (V), Mariela Perez (V) 
reserverar sig mot beslutet.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
Kommunikations- och servicechef (för kännedom) 
Förvaltningschef vård- och omsorgsförvaltningen (för kännedom) 
HR-chef(för kännedom) 
Kommunchef (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §142        Dnr KS.2023.45               
 
 
Motion om utökad daglig verksamhet, starta en inventariebank  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen anses besvarad. 

 
Sammanfattning 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-08 inkom Inge Ståhlgren (S) med en 
motion om att kommunstyrelsen skulle få ett uppdrag att utreda förutsättningarna att inrätta 
en inventariebank som en del av en utöka daglig verksamhet för kommunmedlemmar i 
behov av sådan.  

Kommunstyrelseförvaltningen har inhämtat vård- och omsorgsnämndens syn på frågan 
genom att ha remitterat motionen dit. Vård- och omsorgsnämnden behandlade remissen vid 
sitt sammanträde 2023-04-25 och anförde då att behovet av en utökad daglig verksamhet i 
formen av en inventariebank troligen inte skulle vara särskilt fruktbar med tanke på det stöd 
och den vägledning som skulle krävas av personal inom vård- och omsorgsförvaltningen. 
De kommunmedlemmar som skulle komma i fråga att bli en del av en sådan daglig 
verksamhet bedömer vård- och omsorgsnämnden inte har förmågan att klara av den typen 
av arbetsuppgifter utan stort stöd från anställda handledare och då skulle syftet med en 
sådan daglig verksamhet gå förlorat.  

Inom utbildningsförvaltningen finns även rutiner och former för återanvändning av 
begagnade möbler och andra inventarier.  

Kommunstyrelseförvaltningen har berett ärendet och utrett frågan i enlighet med 
motionärens yrkande och föreslår därmed att motionen anses besvarad.  

 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 184 
Tjänsteskrivelse Ks - svar på motion om att starta en inventariebank 
Motion inrätta inventariebank  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Motionen anses besvarad. 
 
 
Förslag 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Inge Ståhlgren (S) yrkar bifall till motion.  
 
Malin Björgum (S) yrkar bifall till motion. 
 
Daniel Lundgren (V) yrkar bifall till motion.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Inge Ståhlgren (S), Malin 
Björgum (S) och Daniel Lundgren (V) yrkande om att bifalla motionen och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
 

Reservation 
 
Linus Fogel (S), Britta Bergström (S), Håkan Carlsson (S), Ing-Marie Wahlström 
(S), Tommy Karlsson (S), Inge Ståhlgren (S), Malin Björgum (S), Sebastian 
Avander (S), Katarina Backberg (S) och Nina Wikström-Tiala (S) inkommer med 
följande skriftliga reservation; 

 

"Skriftlig reservation: 
Vi Socialdemokrater står bakom motionen och yrkar på bifall.  
I dag finns det 8 olika verksamheter 
Kustfixarna 
Finlirarna 
Återbruket. 
Loppis Trädgårdsgatan 
Campus Cafe 
Grupp på Ramdalen 
En grupp som arbetar med att lära sig kommunicera 
Stjärnholm 
Behovet av daglig verksamhet ökar och risken blir att om grupperna blir för stora så väljer 
man att stanna hemma. 
Har pratat med handledare som finns inom daglig verksamhet idag och som visst ser att det 
finns kapacitet från deltagare att klara av detta arbete med att renovera möbler. En av de 
grundläggande principerna i arbetet med denna grupp är att ge hjälp till självhjälp vilket 
innebär att vi har tilltro till att människor inom gruppen kan utvecklas och ta steg framåt i sin 
utvecklig. Att inte ha denna tillit utan bara hjälpa och stötta utan tilltro till människan är en 
utveckling vi inte kan stå bakom. 
Behov av daglig verksamhet måste ju ha funnits då det nyss öppnade en ny verksamhet i 
Stjärnholm. 
Struktur för återvinning av kontorsmöbler och inventarier finns till viss del genom 
internservice men det är oerhört mycket möbler som slängs. 
Efterfrågan av möbler ställs ibland i Bytesgruppen i kommunens intranät men finns det inget 
intresse ganska omgående så slängs möblerna.  Det tycker vi är ett slöseri med resurser 
och speciellt i tider där ekonomin är ansträngd och när det är viktigare  än någonsin att vi i 
kommunen tänker klimatsmart och återvinner så mycket vi kan. En ytterligare viktig aspekt 
är att  vi som kommun ska skapa meningsfull sysselsättning både till gruppen med stöd av 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

Lss-lagstiftningen men även för den ökade gruppen inom socialtjänstlagen som idag mår 
psykiskt dåligt och står långt från arbetsmarknaden. 
Samtliga ledamöter för S i kommunfullmäktige plus Vänsterpartiet " 

 
 

Patrik Renfors (V), Robert Söderström (V), Daniel Lundgren (V), Mariela Perez (V) 
reserverar sig mot beslutet.  
 
______ 
 
Beslut till: 
Motionären (för kännedom) 
Vård- och omsorgsnämnden (för kännedom) 
Vård- och omsorgsförvaltningen (för kännedom) 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §143        Dnr KS.2023.158               
 
 
Motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

 
Motionen anses besvarad. 

 
Sammanfattning 
 
Linus Fogel (s) väckte den 10:e maj 2023 motion om att utveckla kommunens 
näringslivsorganisation. Motionen föreslår att kommunchefen får i uppdrag att utveckla 
näringslivsorganisationen i den riktning som beskrivs i motionen. I motionen anförs att en 
utveckling av näringslivsorganisationen vill ses genom att sammanföra resurser från 
arbetsmarknadsenheten, mark och exploatering och besöksnäringen och att dessa läggs i 
en gemensam organisation under näringslivsstrategen. 
Kommunen har hittills haft som organisatorisk grundprincip att de frågor som behandlas av 
en nämnd samlas i en tjänstemannaorganisation underställd denna nämnd. Ansvaret för de 
frågor som behandlas i motionen finns idag samlade i flera nämnder. Det i motionen 
anförda förslaget skulle därmed innebära ett brott mot hittillsvarande organisatoriska 
principen. 
Kommunfullmäktige beslutade vid sammanträdet den 8:e februari att tillsätta en 
fullmäktigeberedning med uppgift att utreda nuvarande politisk organisation och med 
uppdrag om att lämna förslag på politisk organisation för mandatperioden 2023-2026. 
Särskilt fokus för utredningen är på de frågor som idag behandlas i kultur och 
fritidsnämnden och hur de i framtiden kan komma att hanteras. Idag ingår 
besöksnäringsfrågorna i Kultur- och fritidsnämndens ansvarsområde. 
Enligt kommunstyrelsens delegationsordning har ansvaret för den övergripande 
organisationen av verksamheterna delegerats till kommunchef. Alltså vilar det på 
kommunchef att besluta om eventuell förändring av den tjänstemannaorganisationen. 
Den föreslagna organisationsförändringen skulle i den del som innefattar mark- och 
exploatering innebära att samma del av organisationen som ska hjälpa företag och 
företagare med att köpa kommunal mark skulle rymma den del av organisationen som 
beslutar om pris för och beslut om försäljning av mark till företagare och företag. En 
situation som bör undvikas för att säkerställa att försäljning av mark upplevs vara baserad 
på objektiva grunder såsom marknadspris enligt värdering.  
 
Nuvarande kommunchef lämnar sitt uppdrag den 6:e oktober och ny kommunchef kommer 
att finnas på plats så snart rekrytering avslutats. Det är lämpligt att ny kommunchef efter att 
denne har bildat sig en uppfattning om kommunens behov, utmaningar och 
utvecklingsbehov ges möjlighet att besluta om framtida övergripande organisation av 
kommunens verksamheter inklusive de verksamheter som behandlas av motionen. 
Med anledning av det som anförts i tjänsteskrivelsen föreslås kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad 
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Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige  2023-10-18  

 

 
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 186 
Tjänsteskrivelse Ks - Svar på motion om att utveckla kommunens näringslivsorganisation  
Underskriven motion om att utveckla näringslivsorganisationen  
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Motionen anses besvarad. 
 
 
Förslag 
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Patrik Renfors (V) yrkar bifall till motionen. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Patrik Renfors (V) yrkande om 
att bifalla motionen och finner att fullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
 

Reservation  
 
Patrik Renfors (V), Robert Söderström (V), Daniel Lundgren (V) och Mariela Perez 
(V) reserverar sig mot beslutet.  

 
 
Särskilt yttrande  
 
Linus Fogel (S) inkommer med ett särskilt yttrande.  

"Särskilt yttrande: 
Motionens syfte är att belysa och ge organisatoriska förslag för att ytterligare stärka 
näringslivsfrågorna och ge ytterligare fart och utveckling för Oxelösunds näringsliv, 
arbetsmarknad, besöksnäring och exploatering av mark. Allt i syfte att bygga Oxelösund än 
starkare, mer attraktivt och en bättre plats att leva och bo på. 
Det positiva i svaret är att man inte helt avfärdar förslaget men lyfter några svårigheter man 
ser i motionen. Man lyfter helt riktigt att det idag rent ansvarsmässigt enligt reglementen 
ligger ett ansvar på olika nämnder som tex turistnäring på kultur och fritid och 
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arbetsmarknadsfrågor på vår och omsorg. Detta är enligt oss socialdemokrater inga större 
svårigheter att reglera genom att ändra i reglementen och flytta över uppgifter från 
respektive nämnd till kommunstyrelsen och i samband med detta också flytta budgetposter 
på samma sätt.  
En annan svårighet man lyfter är att det är kommunchefen som har ansvar för den 
övergripande organisationen av verksamheten. Visst är det så samtidigt som det är väldigt 
tydligt att en kommun är en politiskt styrd organisation där politiken har mandat att lägga 
förslag i en viss riktning och detta gäller även rent organisatoriska uppgifter. Klart att ett 
ärende av denna typ noga måste beredas och konsekvensanalysernas och riskbedömas ur 
alla aspekter så att det blir ett välgrundat beslut i syfte att i slutändan gynna medborgarna i 
Oxelösund. 
En sista svårighet som lyft är att det i detta förslag skulle vara en organisation där både 
delen som vill hjälpa företag att köpa mark och delen som ska sälja marken finns. Enligt 
kommunallagen ska en kommun hushålla med sina resurser och i det betyder de att de 
alltid ska sälja mark till värderat marknadsvärde. Denna värdering ska göras av oberoende 
värdera. På detta sätt ser vi socialdemokrater inte heller några problem att lösa denna 
svårighet. 
Så vi från Socialdemokraterna hoppas på att frågan aktualisera på nytt när den nya 
kommunchefen är på plats, just för att göra Oxelösund till en bättre plats att leva och bo på 
för oss medborgare.  
 
Linus Fogel(S)" 

 
 

______ 
 
Beslut till: 
Kommunchef (För Kännedom) 
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Kf §144        Dnr KS.2023.123               
 
 
Motion Oxelösunds kommuns kulturskola ska bli avgiftsfri  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen avslås. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunfullmäktige medgav 2023-03-29 (§ 64) Patrik Renfors, Mariela 
Perez, Daniel Lundgren och Robert Söderström, samtliga (V), att lämna en 
motion om att kommunens kulturskola ska bli avgiftsfri. 
Motionen har överlämnats till kommunstyrelsen för beredning och 
kommunstyrelseförvaltningen har begärt yttrande från utbildningsnämnden. 
Av utbildningsnämndens yttrande framgår att medel saknas för finansiering 
av förslaget samt att utökning av budgeten med 1,5 mkr/år behövs att 
finansiera en avgiftsfri Kulturskola. Utbildningsnämnden föreslår att 
motionen ska avslås. 
Kommunstyrelseförvaltningen delar utbildningsnämndens bedömning om 
de ekonomiska förutsättningarna för att bevilja motionen.  
Kommunstyrelseförvaltningen delar också förslagsställarnas bedömning 
gällande barns olika förutsättningar och bedömer att en avgiftsfri kulturskola 
kan göra verksamheten tillgänglig för fler barn oavsett deras 
socioekonomiska förutsättningar. Förvaltningen noterar också att insatsen 
faller väl in under kommunmålet Trygg och säker uppväxt. 
Förvaltningen föreslår därför att ett tidigare utredningsuppdrag från 
kommunfullmäktige aktualiseras och att motionen därmed kan anses 
besvarad. 

 
  Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 185 
Tjänsteskrivelse, avgiftsfri kulturskola 2023 
Motion avseende avgiftsfri kulturskola  
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Motionen avslås. 
 
Förslag 
 
Patrik Renfors (V) yrkar bifall till motionen.  
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Eva Lantz (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag om att motionen avslås.  
 
Malin Björgum (S) yrkar bifall till motionen.  
 
Dag Bergentoft (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag om att motionen 
avslås.  
 
Joakim Öhman (C) yrkar bifall till motionen.  
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Patrik Renfors (V), Malin 
Björgum (S) och Joakim Öhman (C) yrkande om att bifalla motionen och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 
Reservation 
 
Patrik Renfors (V) inkommer med följande skriftlig reservation. 
 
"Reservation på avslaget på Vänsterpartiets motion om avgiftsfri kulturskola 

 
För oss är det här en jämlikhetsfråga.  

Det är inte tjockleken på plånboken som ska avgöra om man har möjlighet att ta del av 
kulturskolans utbud eller inte.  

 
Inget barn ska behöva höra vid frukostbordet att familjen inte har råd att betala för barnens 
kultur och musikintressen. Här handlar det om att ge alla barn samma förutsättningar, att ge 
alla barn samma start i livet.  

 
Ekonomiskt handlar det bara om 250 000 kronor i uteblivna intäkter för kommunen. Om vi 
leker med tanken att en avgiftsfri kulturskola ökar deltagandet och personalen, så blir 
kostnadstäckningen 750 000 kronor.  

 
Enbart den sänkta båttaxan, skulle täcka den summan. 

 
Är det för mycket pengar för att ge alla barn och ungdomar samma förutsättningar när det 
gäller kulturen? Vi tycker inte det. Detta kommer Vänsterpartiet annars budgetera för i vår 
skuggbudget.  

 
I Oxelösund har vi i ett decennium haft gratis teaterverksamhet under ledning av 
dramapedagog från kultur- och fritidsförvaltningen. Verksamheten som var kopplad till 
fritidsgården, har nu gått upp i Kulturskolans verksamhet efter reformeringen av 
musikskolan.  
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Det blir därför märkligt att bara för att vi har flyttat verksamheten, så ska ta betalt för den 
genom en avgift. En avgiftsfri kulturskola är ett sätt att fortsätta föregående utveckling.  

 
Det är också ett sätt att fortsätta riva de hinder som socioekonomiska förutsättningar skapar 
för våra barn i samhället.  

 
Andelen kommuner som har infört en avgiftsfri kulturskola i Sverige har ökat de senaste åren. 
Efter slopandet av avgifterna till kulturskolorna så har kommunerna kunnat se hur intresset 
och deltagandet har ökat markant. Från Vänsterpartiets sida tycker vi att Oxelösund ska 
ansluta sig till denna växande skara av kommuner. Flen är ett nära exempel. 

 
Att ge fler barn och unga möjligheten att upptäcka kulturen och musiken och möjligheten att 
utveckla sina intressen bidrar till ett rikare kulturliv i samhället.  

 
Bara för att vi bifaller den här motionen idag. Så behöver köra med avgiftsfritt från dag ett, vi 
har en mandatperiod på oss. 

 
 
Vänsterpartiets KF-grupp 

Patrik Renfors (V) 

Mariela Peres (V) 

Daniel Lundgren (V) 

Robert Söderström (V) 

 
Socialdemokraternas KF-grupp 

Linus Fogel(S) 

Tommy Karlsson(S) 

Inge Ståhlgren(S) 

Malin Björgum(S) 

Ing-Marie Wahlström(S) 

Bror Sterner(S) 

Rune Tschemernjack(S) 

Nina Wiström Tiala(S) 

Sebastian Avander(S) 

Britta Bergström(S) 

 
Centerpartiets KF-grupp 

Joakim Öhman (C)" 
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Linus Fogel (S), Britta Bergström (S), Håkan Carlsson (S), Ing-Marie Wahlström (S), 
Tommy Karlsson (S), Inge Ståhlgren (S), Malin Björgum (S), Sebastian Avander (S), 
Katarina Backberg (S) och Nina Wikström-Tiala (S) reserverar sig mot beslutet. 
 
Joakim Öhman (C) reserverar sig mot beslutet.  
______ 
 
Beslut till: 
Förslagsställarna 
Utbildningsnämnden (För kännedom/För åtgärd) 
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Kf §145        Dnr KS.2023.67               
 
 
Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS 
2023  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

 
Rapporten godkänns. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunerna har skyldighet att till Inspektionen för vård och omsorg, kommunens 
revisorer och kommunfullmäktige rapportera in gynnande beslut som inte verkställts 
inom tre månader från beslutsdatum. Motsvarande rapporteringsskyldighet gäller 
även beslut som inte verkställts på nytt inom tre månader efter det att verkställigheten 
avbrutits. Rapportering ska ske en gång per kvartal. 
Inspektionen för vård och omsorg har möjlighet att hos förvaltningsrätten ansöka om 
att en kommun, som inte verkställt ett gynnande beslut, ska åläggas en särskild 
avgift, så kallad sanktionsavgift. 
När ett ärende som tidigare rapporterats som ej verkställt senare verkställs, ska 
nämnden anmäla detta till Inspektionen för vård och omsorg och revisorerna. 
Oxelösunds kommun rapporterar per 30 juni 2023: 
SoL: 
Äldreomsorg 4 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från 
  beslutsdatum.  
IFO   1 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från 
   beslutsdatum. 
   2 avbrott i verksamhet som inte åter har verkställts inom tre  
   månader. 
Funktionsstöd 0 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från 
  beslutsdatum. 
LSS: 1 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från 
  beslutsdatum. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll20230926Von47_506431.docx 
Kvartal22023SammanstallningejverkstalldabeslutenligtLSStillVONdoc_505096 
Kvartal22023SammanstallningejverkstalldagynnandebeslutenligtSoLtillVONdoc_505095 
 
 
Dagens sammanträde 
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Kommunstyrelsens förslag 
 
Rapporten godkänns. 

 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma.  

 
______ 
 
Beslut till: 
Kommunfullmäktige (för åtgärd)  
Revisorerna (för kännedom) 
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Kf §146        Dnr PLAN.2019.24               
 
 
Detaljplan för del av Oxelö 8:20, Vallsundsvägen (Cirkusplatsen)  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
 
Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas. 
 
 
Sammanfattning 
 
Kommunstyrelsen gav 2019-11-27 Ks § 176 Bovieran Ab markanvisning för 
framtagande av ny detaljplan för cirka 36 bostäder på markområdet 
Cirkusplatsen vid Ramdalen, direkt sydväst om korsningen 
Björntorpsvägen/Vallsundsvägen. Området på knappt 11 000 m2 (1,1 
hektar) ägs av kommunen och omfattar även Vallsundsvägen som idag är 
planstridig. 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-02-24 Msn § 12 ge 
positivt planbesked till planprocessen. Bovieran Ab drog sig ur och 
markanvisningen överläts 2020-05-27 Ks § 81 till Toltorp Bygg Ab. Visionen 
är oförändrat att på platsen bygga seniorbostäder kring en inglasad 
vinterträdgård, men nu ca 30 bostäder. Detaljplanen bekostas av sökanden, 
vars plankonsulter arbetat fram ett planförslag i nära samarbete med 
kommunen. Under förutsättning att Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 
godkänner planen för antagande, vid sammanträde 2023-09-20, bedöms 
detaljplanen redo att antas. 
Detaljplanens syfte är att möjliggöra för byggnation av bostäder (B) och 
centrum-funktioner, samlingslokal och/ eller kontor (C) på en drygt 8500 m2 
(0,85 hektar) stor yta, idag planlagd som park. Markanvändningarna vård 
(D) och idrott (R) har efter samrådet utgått ur planförslaget. Största 
byggnadsarea (BYA) för huvudbyggnad är 2600 m2 och för 
komplementbyggnader 150 m2 (+ 50 m2 sedan granskningen). Högsta 
nockhöjd är 12 meter och lägsta höjd för anläggande av byggnad är +2,6 
meter över kartans nollnivå.  
Granskning genomfördes 14–28 september 2022 under tiden det inkom 
totalt 5 yttranden, varav 3 ifrån privatpersoner. Länsstyrelsens hade även 
där synpunkter på kommunens bedömning- och hantering av 
markföroreningar samt miljökvalitetsnormerna för vatten, MKN. De krävde 
ytterligare provtagning av marken i syfte att avgränsa föroreningens läge. 
Två privatpersoner kritiserade valet av plats medan en annan gav projektet 
sitt fulla stöd.  
Efter granskningen har Riskbedömningen uppdaterats; rekommendationen 
är nu att gräva ur 1 meter och/eller påföra 1 meter med rena massor för att 
klara kraven på bostadsmark.   
Åtgärden är i bygglovsprocessen ett villkor för att kunna få startbesked. Det 
är mark-ägarens skyldighet att bekosta iordningställandet av marken inför 
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en exploatering. Även dagvattenutredningen har setts över. Kommunens 
bedömning är att projektet inte kommer försämra möjligheten att klara 
miljökvalitetsnormerna för vatten i recipienten Östersjön. 

 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2023-10-04 - Ks § 190 
Tjänsteskrivelse Cirkusplatsen - antagande Kf_2023-09-11 
Plankarta_Cirkusplatsen_antagandehandling_2023-08-28_A3-L 
Planbeskrivning Cirkusplatsen_antagandehandling_2023-09-08 
Dagvattenutredning Cirkusplatsen_med bilaga 1-3_2023-08-14 
Riskbedömning Cirkusplatsen_2023-01-16 
Protokoll 2023-09-10 - Msn § 54 
Miljöteknisk markundersökning Cirkusplatsen_Slutversion_ 2022-01-11 
Trafikbullerutredning 2020-05-31_gjord av ACAD 
Granskningsutlåtande_antagandehandling_2023-09-08  

 
 
Dagens sammanträde 
 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas. 
 
 
Förslag 
 
Annsofie Karlsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
 
Linus Fogel (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutsgång 
 
Ordförande finner att det finns ett framskrivet förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detsamma.  

 
______ 
 
Beslut till: 
Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen för åtgärd 

 
 



 

Sammanträdesprotokoll Blad 37 (40) 
  
Sammanträdesdatum 

 
Kommunfullmäktige    

  
2023-10-18   

 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
Kf §147        Dnr KS.2023.203               
 
 
Interpellation till ordförande i Miljö- och 
Samhällsbyggnadsnämnden  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

  Interpellationen anses besvara.                                                                                   
 
 
Sammanfattning 
 
Ann Abrahamsson (C) har den 2023-09-13 ställt följande interpellation till miljö- och 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Annsofie Karlsson (M): 
 
"Interpellation till ordföranden i Miljö- och Samhällsbyggnadsnämnden Centerpartiet har tidigare 
motionerat om att fler gräsytor i Oxelösunds kommun borde omvandlas till ängsmark. Vi fick visst 
gehör för detta. Dessutom hade kommunen vid tillfället påbörjat arbetet med att iordningsställa 
ängsmark på en yta väl synlig utmed motorvägen. I dag talas mycket om biologisk mångfald, 
utdöende av arter och behovet av pollinerare, bland annat för att säkra grödor och plantor som ger 
oss våra livsmedel. Oxelösunds skulle med fördel kunna bidra till dessa värden och samtidigt 
framstå i positiv dager, både gentemot invånarna och omgivningen.  
 
Mina frågor nu är:  
 
1. Hur har det gått med den yta utmed motorvägen som tidigare avsattes för ängsmark? Sköts den 
ännu som ängsmark eller är projektet avslutat?  
 
2. Kan man tänka sig att arbetet med etablerandet och skötseln av ängsmark fortsätter och utökas 
till andra områden, till exempel grönytan intill korsningen Aspaleden/Frösängsvägen, en yta som 
passar utomordentligt för ändamålet?  
 
Ann Abrahamsson Gruppledare C" 

 
 
Beslutsunderlag 
Interpellation  
 
 
Dagens sammanträde 
 
Annsofie Karlsson (M) lämnar följande svar på interpellationen:  

 

"Besvarande av interpellation ställd av Ann Abrahamsson (C) vid 
Kommunfullmäktiges sammanträde 13/9  
Att värna och arbeta för biologisk mångfald är viktigt och ett återkommande ämne i nämndens 
verksamhetsområde.  
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Ängsmarken utmed motorvägen sköts fortfarande som en slåtteräng. De senaste åren har 
skolelever från Ramdalsskolan hjälp till med att så ängen med ängsfröer på våren. Runt 
augusti/september slås ängen. Växtligheten får ligga kvar ett par veckor innan den körs bort så 
att blommorna hinner fröa av sig.  

I samband med etableringen av ängen vid motorvägen undersöktes flera andra områden som 
senare fick uteslutas på grund av olika ogräs som skulle göra det omöjligt för ängsblommorna 
att etablera sig. Sedan dess har det dykt upp nya områden som är intressanta för att anlägga 
ängar. Bland annat har ett område längs med det nya våtmarksstråket på Frösängsgärde avsatts 
för ängsblommor. Ett annat område som såtts med ängsblommor är slänten vid gamla Oxelö 
förskola. Gräsytan vid korsning Aspaleden/Frösängsvägen är ett av flera områden som Miljö- 
och samhällsförvaltningen tittar på för ändrad skötsel från gräsklippning till slåtter.  

Oxelösund 3 oktober 2023  

Annsofie Karlsson  

Ordförande Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden" 

 
______ 
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Kf §148        Dnr KS.2023.19               
 
 
Frågor till kommunfullmäktige 2023  
 
 
Inga frågor har inkommit till kommunfullmäktige den 18 oktober 2023.  
 
 
______ 
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Kf §149        Dnr KS.2023.222               
 
 
Interpellation till ordförande i vård- och omsorgsnämnden  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellation ställs av Malin Björgum (S) och överlämnas till ordförande i vård- och 
omsorgsnämnden Katarina Berg (M). 
 
 
Sammanfattning 
 
"Kommunfullmäktige 18 oktober 2023 
 
Interpellation  
 
Transparens är ett ord som jag vid flera tillfällen hört från nya majoriteten.  
Det som då förvånar mig mycket är att man då inte låter PRO få lämna in sin skrivelse med 
frågor till kommunfullmäktige.  
 
Att det dom lyfter inte skulle vara av allmänintresse håller vi socialdemokrater inte med om.  
 
Personal och skyddsombud har larmat om samma saker som nu även PRO larmar om. 
Oerhört viktiga saker som lyfts av dessa parter.  
 
Många av kommuninnevånarna har säkert en äldre släkting, en mamma eller pappa som 
har hjälp på något sätt. Det handlar om vård, det handlar om att vara kund, brukare eller 
patient, det handlar om att vara anhörig, det handlar om att vara personal och det handlar 
om att vara förening. Vi alla vill att våra äldre ska ha det bra.  
 
Det kan ju inte vara annat än allmänintresse.  
 
Vi socialdemokrater är oroliga för våra äldre i Oxelösund. Vi är även oroliga för personalen 
som finns i verksamheterna.  
 
Mina frågor till dig ordförande i vård och omsorgsnämnden Katarina Berg är:  
 
1.Vad har du som ordförande för plan för att förbättra äldreomsorgen? 
2.Vad har du som ordförande för plan för kompetensförsörjningen? 
3.Vad har du som ordförande för plan för att minska antalet personal som kommer hem till 
kund?" 
 

 
______ 
 
Beslut till: 
Ordförande i vård och omsorgsnämnden 
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